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Molim Vladu KS i nadležna ministarstva, kao i KUIP da mi dostave informaciju o životinjama 

koje pasu na području deponije Smiljevići. 

 

Nakon  što su se informacije o ovome pojavile u medijima molim da mi se dostave sljedeće 

informacije: 

 

1. Na osnovu kojeg odobrenja pomenute životinje mogu da pasu na području deponije 

Smiljevići? 

2. Ko su vlasnici životinja? 

3. Sta su nadležni organi i inspekcije poduzeli po ovom pitanju? 

4. Da li vlasnici vrše distribuciju mesa i mliječnih proizvoda od  ovih životinja jer fotografije 

koje su predočene javnosti  jasno ukazuju da životinje jedu i smeće koje se dovozi na 

deponiju? 

5. Kakve smjernice su date uposlenicima KJKP RAD koji samo posmatraju pomenute 

životinje u krugu deponije? 

 

 

 

 

 

          Zastupnik SBB u SKS 

               Zvonko Marić 

 

 

 

 

 


